
Vraag en antwoord raadsplein 14 juli 2022

ID Datum 
vraag

Fractie(s) Vraag Antwoord

Zomernota – Programma 1 – Zonnepanelen Mgr. Veermanlaan
994 01-07-

2022
Zeevangs 
Belang

Afschrijvingslasten worden toegevoegd.    
Vraag 1: 
Zien we ook de opbrengst ( minder 
energiekosten)  terug in de zomernota

Antwoord: 
De lagere energiekosten zijn nog niet opgenomen in de Zomernota. In de 
begroting 2023 zal worden gekeken naar de budgetten voor de 
energiekosten. Het is door de hoge prijzen zeer onzeker of er een 
besparing kan worden gerealiseerd.

Zomernota - Programma 1 - frontoffice jeugd
1001 04-07-

2022
GroenLinks Programma 1 blz. 9 Voorgesteld wordt ook 

om de inzet op de frontoffice jeugd uit te 
breiden met 1 fte. Dit vanwege de 
complexiteit van de aanvragen en de 
wachtlijsten naar de regionale jeugdhulp.  

Vraag 1: 
Verwacht u dat deze situatie over één jaar 
wezenlijk anders zal zijn?  

Vraag 2: 
Zo nee, wat is dan de reden om de inzet 
slechts voor dit ene jaar uit te breiden?

Antwoord 1: 
Er wordt regionaal door de gecontracteerde jeugdhulp aanbieders gewerkt 
aan het inlopen van de wachtlijsten en het aantrekken van gekwalificeerd 
personeel. We hopen daar door het jaar heen de effecten van te kunnen 
zien en dat doorstroom naar regionale jeugdhulp sneller zal gaan. Verder 
zijn we intern bezig om de werkzaamheden (en processen) van de 
frontoffice te optimaliseren en efficiënt te maken. We vinden het redelijk 
om het aankomend jaar aan te kijken en niet direct een meerjarig 
aanvraag te doen voor extra inzet. Echter sluiten we niet uit dat er 
mogelijk een verzoek tot verlenging van uitbreiding zal komen als blijkt 
dat genoemde maatregelen niet effectief genoeg zijn.   

Antwoord 2: 
Zie antwoord vraag 1.

Zomernota – Programma 1 – CAO akkoord
981 30-06-

2022
VVD Vraag: 

Waarom is het CAO-akkoord alleen voor 
2022 gemuteerd. Werkt wordt dit niet nu 
meteen meerjarig verwerkt?

Antwoord: 
Zoals in de toelichting op de mutaties in de Zomernota al staat worden de 
meerjarige mutaties meegenomen in de Begroting 2023.
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Zomernota - Programma 1 - team WMO - gedragswetenschapper
1000 04-07-

2022
GroenLinks Programma 1 blz 9 Voor het team 

Wmo wordt voorgesteld om de 
inzet de gedragswetenschapper op 
te schalen. De toelichting van het 
werk dat deze 
gedragswetenschapper doet binnen 
het team is vrij abstract.  

Vraag 1: 
Kunt u een aantal concrete 
voorbeelden noemen op welke 
manier en in welke gevallen de 
gedragswetenschapper 
toegevoegde waarde heeft voor het 
team Wmo?

Antwoord 1: 
De gedragswetenschapper heeft binnen het team een ondersteunde en 
adviserende rol. De gedragswetenschapper kan consulenten en 
frontofficemedewerkers helpen (gericht met methodieken en vragen) om 
de juiste afweging te maken in complexe aanvragen. Verder is de 
gedragswetenschapper verantwoordelijk voor o.a. de 
deskundigheidsbevordering van consulenten op bepaalde thema’s (denk 
bijv. aan psychische ziektebeelden en methodieken) en voert hij/zij 
werkbegeleidingsgesprekken met als doel complexe casuïstiek te 
ontrafelen en te komen tot een passende indicatie. Als laatst monitort de 
gedragswetenschapper het welzijn en de werkbelasting van de 
consulenten.

Zomernota - Programma 2 - handhaving en veiligheid
1002 04-07-

2022
GroenLinks Programma 2 blz 14 Op pagina 14 lezen we 

dat onze gemeente €35.088 heeft 
ontvangen voor handhaving en veiligheid. 
Van dit geld wordt extra capaciteit voor het 
boa-team ingehuurd.
Vraag 1: 
Om hoeveel extra fte gaat het?

Antwoord 1:
Antwoord 1:
Met het aangegeven budget kan je ongeveer 0,6 fte op schaal 7 werven. In 
het kader van de veranderende taak van Handhaving in zijn algemeenheid 
en die van BOA in het bijzonder, onderzoeken we de mogelijkheid dit geld 
in te zetten om een hoger opgeleide BOA/analist in te gaan zetten zodat 
de BOA’s meer informatie-gestuurd (en effectiever) kunnen worden 
ingezet.

Zomernota - Programma 2 - Scooters boa's
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1003 04-07-
2022

GroenLinks Programma 2 blz. 15 De scooters van onze 
boa’s zijn aan vervanging toe. Daarom 
worden vier nieuwe scooters aangeschaft.  
Vraag 1: 
Is hier voor elektrische scooters gekozen?  

Vraag 2: 
Zo nee, waarom niet?

Antwoord 1: 
De scooters worden aangeschaft ter vervangen van de huidige 
exemplaren. Drie van de vier scooters die het BOA-team nu gebruikt, zijn 
al elektrisch. Bij vervanging van de scooters zal voor uniformering van het 
materiaal worden gekozen: 100% elektrisch. 
 
Antwoord 2: 
N.v.t., zie antwoord 1.

Zomernota Programma 2 Brandweer Edam
982 30-06-

2022
VVD blz. 15: We begonnen in februari 2021 met 

€600k en zitten nu met een tijdelijk gebouw 
van €795k! En nu omdat er geen rekening is 
gehouden met heien? Het pand staat al 
maanden, het werk is al lang uitgevoerd en 
nu pas komt het college met deze surprise.  
Vraag: 
Waarom is dit niet eerder aan de raad 
gemeld, welke tenslotte budgetrecht heeft?

Antwoord: 
Op het moment dat geconstateerd werd dat het gebouw onderheid moest 
worden, was de deadline voor de winternota reeds verstreken. Om deze 
reden is de verhoging van het budget meegenomen in de zomernota. In de 
rapportage aan de gemeenteraad van november 2021 is dit reeds aan de 
gemeenteraad gerapporteerd.

Zomernota Programma 2 - Uitbreiding team veiligheid
993 01-07-

2022
Zeevangs 
Belang

Programma 2: blz 14 
Uitbreiden team veiligheid 
Omdat de FC Volendam gepromoveerd is 
naar de eredivisie moet de gemeente een 
veiligheidscoördinator aannemen.  

Vraag 1: 
Kunnen we deze kosten verhalen op de FC  
Volendam?  

Antwoord 1: 
Nee. Dit is niet te verhalen bij de FC. Immers, de gemeente is 
verantwoordelijk voor de openbare orde en zal daar de regie op moeten 
voeren. Uitbreiding van het aantal uren was al gewenst, met de promotie 
naar de Eredivisie werd dit noodzakelijk.  
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Vraag 2: 
Zo niet, mocht de FC Volendam onverhoopt 
in de toekomst degraderen vervalt deze rol 
dan?

Antwoord 2: 
Dat is dan een keuze. Voor nu is gekozen voor een tijdelijke invulling van 
de functie en dat we tegen het einde van de looptijd zullen moeten bezien 
of deze functie structureel ingevuld dient te worden. Handhaving dan wel 
degradatie kan van evident invloed zijn op deze afweging.

Zomernota Programma 3 Praathuisje Volendam
987 30-06-

2022
VVD Blz. 18: 

Vraag 1: 
Waarom moet het budget voor schilderwerk 
voor het praathuis van 7k omhoog naar 
13k?   
Vraag 2: 
Is het zo kostbaar om te schilderen? (het 
stadskantoor wordt deels geschilderd voor 
1,5k + 9,5k)

Antwoord 1: 
Het gepleegde onderhoud betreft niet alleen schilderwerk. Voorafgaand 
aan het schilderwerk zijn delen van het houten hek, delen van het 
praathuisjes zelf en kozijnen vervangen. Tevens zijn (hard-)houten en 
stalen delen van het vlonder en het draagframe vervangen  

Antwoord 2: 
Zie antwoord 1

Zomernota Programma 3 Verkoop grond camping Schardam
983 30-06-

2022
VVD blz. 17: 

Vraag 1: 
Hoeveel m2 betreft dit?  

Antwoord 1:  
a. het bloot eigendomsrecht, belast met erfpacht eindigend op een en 

dertig december tweeduizend negen en dertig (31-12-2039) ten 
behoeve van de _ koper, van het perceel kadastraal bekend 
gemeente Oosthuizen, sectie D nummer 720, ter grootte van zes 
en dertig duizend vier honderd zes vierkante meter (36.406 m2), 
met de daarop gestichte opstal van een kantine, toiletgebouw, 
magazijn, receptieruimte en chalet, plaatselijk bekend 
Burgerwoudweg 1, 1476 NE Schardam  

b. het recht van eigendom met betrekking tot een perceel grond 
kadastraal bekend gemeente Oosthuizen, sectie D nummer 644, 
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Vraag 2: 
Wat is ons voordeel c.q. waarom verkoopt 
de gemeente dit (zit daar een visie achter of 
is dit ad hoc)?

groot vier duizend een honderd zeventig vierkante meter (4.170 
m2), gelegen ten noord-westen van het registergoed sub a  

Antwoord 2: 
In de begroting is meerjarig rekening gehouden met een inkomst uit 
erfpacht van € 9.076 per jaar. Dit bedrag wordt jaarlijks toegevoegd 
aan het begrotingssaldo. Nu de grond wordt verkocht ontstaat voor de 
gemeente een eenmalige baat ad € 505.000 die niet alleen ten gunste 
dient te komen van het exploitatie-resultaat van 2022. Daarom wordt 
voorgesteld deze eenmalige inkomst in 2022 als exploitatie-inkomst 
te verantwoorden en direct toe te voegen aan de Algemene Reserve. 
Dit betekent dat het begrotingssaldo 2022 en verder structureel 
afneemt met € 9.076, maar de Algemene Reserve toeneemt met een 
bedrag van € 505.000, dat voor elk gewenst doel als dekkingsmiddel 
kan worden gebruikt. Familie Maas heeft ongeveer 6 jaren geleden het 
verzoek gedaan tot aankoop omdat investeren in opstallen, die niet op 
eeuwigdurende erfpacht staan, steeds gecompliceerder wordt 
gemaakt. De verkoop is 6 jaar geleden reeds toegezegd, echter is het 
nimmer tot een grondaanbod gekomen. Zij wensen de camping te 
behouden. Het beheer van landbouwgronden behoort niet tot de 
kerntaak van gemeenten. De grond ligt binnendijks en overstroomt 
steeds vaker. Voor de gemeente heeft de grond geen strategische 
waarde, gezien de binnendijkse positie. De grond bleek niet nodig 
voor de dijkversterking dus vertegenwoordigt hier tevens geen waarde 
meer. Het perceel naast de chalets had de heer Maas in pacht. Dit 
perceel heeft onderdeel uitgemaakt van de onderhandelingen. Voor dit 
perceel geldt hetzelfde als bovenstaand. De omvang is dusdanig klein 
en het perceel grenst aan de camping waardoor andere ontwikkelingen 
niet voor de hand liggen. Dit perceel terug in beheer krijgen is dan ook 
niet wenselijk. Verlenging of beëindiging van pacht gaat conform 
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grondbeleid op beoordeling per geval, waarbij de strategische waarde 
voor planologische ontwikkeling steeds als belangrijkste voorwaarde 
wordt getoetst.

Zomernota - Programma 4 - Singelweg
1004 04-07-

2022
GroenLinks Programma 4 blz. 22 In september 2021 is 

het parkeerterrein aan de Singelweg 
beschadigd door het houden van een 
evenement. Het doel was om deze schade te 
verhalen op de initiatiefnemers. Nu wordt 
echter gemeld dat dit voor €40.000 niet 
mogelijk is gebleken.  
Vraag 1: 
Waarom is het niet gelukt om deze schade 
te verhalen?

Antwoord 1: 
De organisatie geeft aan dat deze het simpelweg niet hebben verdiend en 
daardoor de schade niet te kunnen dragen. Om €50K te verhalen zou er 
een juridisch traject gestart moet worden, waar beide partijen niet op 
zitten te wachten. Mogelijk zou de B.V. failliet worden verklaard, waardoor 
we niets kunnen verhalen. Als gemeente zijn we niet in het leven geroepen 
om ondernemers het vel over de neus te trekken, die het momenteel al zo 
zwaar hebben vanuit de Covid-crisis.

Zomernota - Programma 3 Tase-terrein - Programma 5 - Nieuwe School
999 04-07-

2022
GroenLinks Programma 5 - blz 35-36 (Nieuwe School) 

Programma 3 blz 19 (Tase-terrein) In deze 
Zomernota zijn twee grote 
voorbereidingskredieten opgenomen. Het 
gaat hier over krediet voor het Tase-terrein 
(€200.000) en krediet voor een onderzoek 
naar het vernieuwbouwen van de Nieuwe 
School in Edam (€250.000). GroenLinks 
staat op zich welwillend tegenover beide 
kredietaanvragen, maar de manier waarop 
deze worden gedaan vinden wij minder 
wenselijk. Normaal worden dergelijke 
voorbereidingskredieten in een afzonderlijk 
raadsvoorstel aangevraagd. Deze aanvragen 
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zijn doorgaans uitvoerig onderbouwd. De 
gemeenteraad kan dan controleren in welke 
richting de plannen gaan, hoe het geld 
precies wordt besteed en welk tijdspad 
wordt gevolgd. Ook kunnen raadsleden 
deze gelegenheid gebruiken om het college 
wensen of bedenkingen mee te geven. Dat 
alles ontbreekt door deze twee kredieten op 
te nemen in de zomernota die eigenlijk 
bedoeld is voor correcties op de lopende 
begroting. Daarom de volgende vragen.  

Vraag 1: 
Worden deze twee voorbereidingskredieten 
opgenomen als c-posten?  

Antwoord 1: 
Het voorbereidingskrediet voor het Tase terrein wordt niet opgenomen als 
c post. Het wordt als afzonderlijk voorbereidingskrediet opgenomen om te 
voorkomen dat er een te groot beslag wordt gelegd op het reguliere 
voorbereidingskrediet. De regels die gelden bij het gebruik van het 
reguliere voorbereidingskrediet zijn hierbij daarom dus gewoon van 
toepassing en de verslaglegging hiervan vindt plaats op de gebruikelijke 
manier bij de voortgangsrapportages van projecten.  Het 
voorbereidingskrediet wordt niet opgenomen als C-post. Vernieuwing van 
scholen is onderdeel van het dit jaar vast te stellen IHP (Integraal 
Huisvestingsplan onderwijs). Dit plan krijgt concretere vorm op basis van 
de kaders die in 2019 door de raad zijn meegegeven. Elke gemeente is per 
wet verplicht vanaf 2022 een dergelijk plan te hebben. Hoewel we nog niet 
zover zijn om dit plan te laten vaststellen, is het gezien de status van het 
gebouw van De Nieuwe School wel raadzaam om alvast te starten met de 
haalbaarheidsstudie. Daarmee bereiken we twee doelen: - De uitkomst van 
de haalbaarheidsstudie geeft meer inzicht in de consequenties voor het 
bouwen van scholen in deze tijd in het algemeen. Deze informatie is van 
belang om mee te nemen in het gehele onderwijs huisvestingsplan.  - 
Door de haalbaarheidsstudie parallel uit te voeren aan het opstellen van 
het IHP verliezen we geen tijd. Na goedkeuring van de Raad op het IHP kan 
de voorbereiding van dit project snel starten.  Met het 
voorbereidingskrediet kan de school onderzoeken welke 
vernieuwingsmogelijkheden er zijn. Zodra er meer vastomlijnde plannen 
zijn, start een officieel bouwproject en wordt de raad gevraagd het totale 
krediet budget vrij te geven.  Het voorbereidingskrediet van € 250.000 is 
in mindering gebracht op de bestaande C-post Investeringskosten 
huisvesting onderwijs 2022 (Integraal Huisvestingsplan).  
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Vraag 2:  
Zo ja, zal de onderbouwing dan alsnog bij 
het voorstel tot vrijgave worden geleverd?  

Vraag 3:  
Zo nee, waarom zijn deze kredietaanvragen 
in de Zomernota opgenomen en wordt niet 
de gebruikelijke procedure met uitgebreide 
onderbouwing gevolgd?  

Vraag 4:  
Zo nee, dan zouden wij graag voor de 
raadsvergadering een raadsinformatiebrief 
ontvangen met een onderbouwing bij de 
twee genoemde voorbereidingskredieten.

Antwoord 2: 
Tase terrein: zie antwoord 1 De Nieuwe School: n.v.t., het is geen C-post  

Antwoord 3: 
Tase terrein: zie antwoord 1 De Nieuwe School: zie antwoord 1, de 
informatie uit het haalbaarheidsonderzoek welke door De Nieuwe School 
wordt uitgevoerd levert waardevolle informatie voor het IHP.   

Antwoord 4: 
Tase terrein: zie antwoord 1 De Nieuwe School: zie antwoord 1

Zomernota - Programma 4 - Singelterrein
995 01-07-

2022
Zeevangs 
Belang

Programma 4 blz 22 Singelterrein: Ergens 
blijft het vreemd dat we dit niet kunnen 
verhalen    
Vraag 1: 
Hoe kunnen dit soort risico’s in de toekomst 
indekken ?  Denk aan evenementen op het 
marinapark, boelenspark ( foodtruck festival) 
etc

Antwoord 1: 
Een mogelijkheid om dergelijke kosten eventueel op te vangen, is door 
aan het gebruik van de openbare ruimte kosten te hangen. Deze kosten 
worden dan per evenement bepaald en opgelegd. De kosten kunnen dan 
worden ingezet op het moment dat het, zoals aan het parkeerterrein 
Singelweg, iets mis gaat bij het eerste gebruik van een dergelijke locatie. 
De op te leggen som is dan echter wel een extra drempel voor 
ondernemers om een dergelijk risico aan te gaan.

Zomernota - Programma 4.14 - Riolering
998 01-07-

2022
VVD Zomernota: • Programma 4.14 Riolering 

Netto gaan de baten 300.000 omlaag. In 
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de uitleg is het ons niet helemaal 
duidelijk hoe dit is veroorzaakt.   

Vraag 1: 
Kunt u dit verduidelijken?

Antwoord 1: 
De bijstelling in 2022 wordt veroorzaakt doordat de afschrijvingslast van de 
investeringen die in 2021 niet zijn afgerond nu worden doorgeschoven naar 
2023. Dit doordat de afschrijving aanvangt in het jaar na realisatie. De 
onttrekking aan de voorziening GRP wordt hierdoor verlaagd, wat als baat 
wordt weergegeven.

Zomernota Programma 4 Herinrichting Keetzijde Edam
984 30-06-

2022
VVD Blz.24: 

Vraag 1: 
Is een inrichting met elementen niet veel 
veiliger dan alleen een streetprint?  

Vraag 2: 
Waarom wordt daar dan toch voor 
gekozen?

Antwoord 1: 
Er is geen verschil in veiligheid tussen de toepassing van 
elementenverharding en streetprint. Beide verhardingen voldoen aan de 
CROW richtlijnen voor een duurzame veilige inrichting van een 30km/uur 
inrichting.  

Antwoord 2: 
Er wordt om technische en beheersmatige redenen gekozen voor de 
toepassing van streetprint op de rijweg van de Keetzijde. De toepassing van 
streetprint is op deze locatie, een dijklichaam, beter bestand tegen 
zettingsverschillen en de verkeersbelasting, waardoor dit een duurzamere 
oplossing is.

Zomernota Programma 5 Calisthenics Park Oosthuizen
986 30-06-

2022
VVD blz. 35: 

Vraag 1: 
Wat is Calistenics?  

Antwoord 1: 
Calisthenics zijn verschillende bewegingsvormen waarmee je het lichaam 
traint.  De bedoeling is dat je door gebruik van je eigen lichaamsgewicht 
sterker en flexibeler wordt middels oefeningen zoals springen, optrekken en 
squats. Calisthenics is goed voor het verbeteren van kracht en het 
cardiovasculaire systeem. Verder is het goed voor je motorische systeem 
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Vraag 2: 
Waar komt het te staan in Oosthuizen?  

Vraag 3: 
Is het 24/7 toegankelijk voor iedereen?  

Vraag 4: 
Omdat over begeleiding wordt 
geschreven....moet daar onder 
begeleiding van omwonenden worden 
gespeeld?

omdat je balans, snelheid en coördinatie verbetert. De moderne calisthenics 
variant komt echter meer overgewaaid uit de ghetto’s van Amerika, waar 
mensen geen toegang hebben tot dure fitnessapparatuur of andere spullen. 
Ze gebruiken daarom speeltuinen waar vaak klimrekken of andere objecten 
staan waarmee ze kunnen trainen, op basis van hun eigen lichaamsgewicht.  

Antwoord 2: 
Is nog niet bepaald, als de raad instemt met dit voorstel wordt gezocht, waar 
mogelijk in samenspraak met inwoners, naar een geschikte locatie. Daar is de 
gevraagde begeleiding voor nodig.  

Antwoord 3: 
Hangt van de locatie af, maar dat is wel de insteek.  

Antwoord 4:
Uiteraard niet, maar wel voor de realisatie van het park.

Zomernota - Programma 5 - Gymlokaal Kwadijk
996 01-07-

2022
Zeevangs 
Belang

Programma 5 blz. 29 Gymlokaal Kwadijk:  
Vraag 1: 
Wat is de onderbouwing om dit een jaar 
te verschuiven   Het zou goed zijn om het 
dit jaar te doen. zeker met de kans dat  
kosten blijven stijgen.

Antwoord 1: 
Het betreft hier alleen het doorschuiven van schilderwerk naar 2023. Het 
schilderwerk was nog van voldoende kwaliteit,

Zomernota Programma 5 Wijziging kosten inburgering
985 30-06-

2022
VVD Blz 32: 

Vraag 1: 
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Waarom worden alleen de extra personele 
kosten opgenomen en niet de te 
verwachten besparingen op de uitkering 
van bijstand? (die toch zeker in het 
vooruitzicht wordt gesteld)

Antwoord 1: 
De te verwachten besparingen op de uitkering van de bijstand zijn niet te 
concretiseren en voor toekomstige jaren te ramen.  Overigens vervalt een 
voordeel in de uitkering in het daarop volgende jaar, omdat de uitkering van 
de bijstand weer wordt bijgesteld.

Zomernota - Programma 5 - energietoeslag
1005 04-07-

2022
GroenLinks Programma 5 blz. 30 We lezen op 

dezelfde pagina dat onze gemeente 
€860.000 van het Rijk heeft gekregen 
voor de uitvoering van de eenmalige 
energietoeslag van €800 voor 
huishoudens met een laag inkomen. 
Geschat wordt dat ongeveer 1000 
huishoudens aanspraak kunnen maken 
op de toeslag.  
Vraag 1: 
Kunt u ons de stand van zaken geven 
met betrekking tot de uitgekeerde 
toeslagen?  

Vraag 2: 

Antwoord 1: 
De stand van zaken per 5 juli 2022 was als volgt: Ambtshalve (zonder 
aanvraag, op basis van eigen uitkeringsadministratie) uitbetaald: 288  
Ingekomen aanvragen: 322  Dat betekent concreet dat op er dit moment aan 
288 huishoudens is uitbetaald vanuit onze uitkeringsadministratie. 322 zijn 
ingediende aanvragen van huishoudens die nog beoordeeld moeten worden, 
hier kan nog uitval in plaatsvinden doordat men niet aan de voorwaarden 
voldoet. De uitval is gemiddeld < 5%.  Dus het aantal huishoudens dat gebruik 
maakt van de energietoeslag op dit moment zal iets lager liggen dan 610, door 
de afwijzingen. 
  

Antwoord 2: 
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Als dit laat zien dat de toeslag minder 
dan verwacht wordt uitgekeerd, is het 
college dan bereid om te kijken hoe de 
doelgroep gerichter benaderd kan 
worden?

De inzet is erop gericht de doelgroep zo goed als mogelijk te kunnen bereiken. 
Momenteel komen er nog dagelijks aanvragen binnen. En bij nieuwe 
toekenningen voor bijstandsuitkeringen en minimaregelingen wordt direct 
gekeken of een ambtshalve toekenning aan de orde is.

Zomernota Programma 5 Aankoop grond OBS 't Tilletje
988 30-06-

2022
VVD Blz. 35: 

Vraag 1: 
Gaat de school de grond dan 
huren/pachten?  

Vraag 2: 
Is het juridische eigendom van 
speeltoestellen geregeld?

Vraag 3: 
Aankoop a € 43.500 heeft geen gevolgen 
voor de begroting.....maar waar betalen 
we dit uit? (welk potje)

Antwoord 1: 
Zodra de gemeente eigenaar is van de grond, wordt het overgedragen aan het 
schoolbestuur, conform artikel 23 wet primair onderwijs. De gemeente heeft 
als zorgplicht om te zorgen voor de bekostiging van onderwijsgebouw en 
buitenruimte. Daarom kopen wij de grond aan. De schoolbesturen krijgen 
daarna via de notaris het juridisch eigendom om niet. Als juridisch eigenaar 
zijn zij verplicht om het stuk grond te onderhouden, inclusief de opstal. Als 
gemeente behouden wij het economische claimrecht. Dat wil zeggen dat als 
het gebouw geen schoolfunctie meer heeft, dan komt alles weer terug naar de 
gemeente. Ook dat is in de notariële akte vooraf vastgesteld.   

Antwoord 2: 
Zie vraag 1. De school wordt juridisch eigenaar van de grond en is ook 
verantwoordelijk voor de opstal, waaronder speeltoestellen. 
  
Antwoord 3: 
Een investering in grond wordt geactiveerd op de balans. Hierover wordt niet 
afgeschreven (conform de fiscale regelgeving). Hierdoor heeft het geen 
gevolgen voor het saldo begroting. Het heeft wel gevolgen voor de kasstroom 
van de gemeente.
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Zomernota - Programma 5 - Oekraïners
997 01-07-

2022
Zeevangs 
Belang

Programma 5 blz. 31 Oekraïners : Er 
wordt aangegeven al deze kosten 
vergoed worden door het rijk.  
Vraag 1: 
Moeten wij dit als gemeente eerst 
betalen en komt het dan terug?  

Vraag 2: 
Moet hier een administratie van bij 
gehouden worden en dit dan vervolgens 
gecontroleerd worden door een 
accountants?  

Vraag 3: 
Zo ja kunnen we deze kosten dan ook bij 
het Rijk verhalen?  

Vraag 4: 
Welke richtlijnen zijn hiervoor?

Antwoord 1: 
Top op heden hebben wij alle kosten moeten voorschieten. Er is wel altijd door 
het rijk gecommuniceerd dat deze kosten zullen worden vergoed. Inmiddels 
heeft een rijk een bekostigingsregeling opgesteld waarin onder andere wordt 
uitgelegd dat de afrekening via een sisa verantwoording in 2023 zal verlopen. 
De gemeenten kunnen vooruitlopend hierop een voorschot bij het rijk 
aanvragen.    

Antwoord 2: 
Alle kosten staan en worden in de boekhouding verantwoord. De afrekening 
van deze kosten vindt plaats via een sisa verantwoording. Ieder jaar controleert 
de accountant onze boekhouding, onze jaarrekening en onze sisa 
verantwoordingen aan het rijk.   

Antwoord 3: 
Het rijk vergoedt een normbedrag per opvangplek waaruit de kosten moeten 
worden voldaan. De accountantskosten vallen onder het normbedrag.   
Antwoord 4:  
Bekostigingsregeling: Voor de bekostiging van transitiekosten ontvangen de 
gemeenten de werkelijke kosten. Dit zijn de kosten voor het creëren van 
opvanglocaties (geschikt maken, verbouwen, bouwen),.  Voor de bekostiging 
van de verstrekkingen en de de uitvoering in de Gemeentelijke Opvang 
ontvangen gemeente een normbedrag van 100 euro per dag per opvangplek.  
Verstrekkingen: onderdak in een opvanglocatie, leefgeld, buitengewone kosten, 
WA-verzekering, educatieve en recreatieve activiteiten.  Uitvoeringskosten: 
Kosten voor het realiseren en het uitvoeren van de opvang (huur, schoonmaak, 
catering, beveiliging, exploitatie, personeel etc.) en het uitvoeren van het 
verstrekken van leefgeld etc.  Voor de bekostiging van de verstrekking van het 
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leefgeld en de wooncomponent in de Particuliere Opvang ontvangen 
gemeenten de werkelijke kosten. Voor de bekostiging van de verstrekking van 
recreatieve en educatieve activiteiten en de WA verzekering in de PO ontvangen 
de gemeenten een normbedrag, achteraf vast te stellen.  De 
bekostigingsregeling geldt in principe voor 3 maanden (1 maart – 1 juni) en 
kan met maximaal drie maanden verlengd worden, dus tot 1 september. 
Daarna wordt deze ministeriële regeling vervangen door een algemene 
maatregel van bestuur (AMvB).  Er wordt nog nagedacht over een financieel 
arrangement voor de langere termijn ten aanzien van de kosten die gemeenten 
maken ten behoeve van de realisatie en exploitatie van de 
opvangvoorzieningen voor ontheemden uit Oekraïne. De vergoeding van 
opvangplekken door het rijk stopt niet na de termijn waarvoor het normbedrag 
is vastgesteld. Wel zal er naar verwachting een meer specifiek en 
gedifferentieerde norm opgesteld worden. Het vertrekpunt blijft dat het rijk 
gemeenten reële compensatie biedt.

Zomernota - Programma 5 - sporthal De Kreil
1006 04-

07-
2022

GroenLinks Programma 5 blz. 34 
Voor sporthal de Kreil zijn een fors 
aantal duurzaamheidsinvesteringen 
ingepland (pagina 34). In de 
raadsinformatiebrief over het 
gemeentelijk vastgoed van 3 september 
2021 lezen we het volgende over deze 
sporthal: ‘Voordat wij de investeringen in 
onderhoud en duurzaamheid 
daadwerkelijk gaan doen, laten wij eerst 
aanvullend onderzoek doen of wellicht 
nieuwbouw interessanter is dan een 
grootschalige renovatie.’ Gezien de nu 



Vraag en antwoord raadsplein 14 juli 2022

geplande investeringen verwachten we 
dat de resultaten van dit onderzoek 
wijzen in de richting van grootschalige 
renovatie.  

Vraag 1: 
Kunt u ons iets meer vertellen over de 
uitkomsten van dit onderzoek?

Antwoord 1: 
Dit onderzoek is vlak na de raadsinformatiebrief in 2021 afgerond. Conclusie 
van dit onderzoek is als volgt: ‘Over het algemeen verkeert het object in een 
redelijke staat van onderhoud (conditiescore 3). Meerdere bouw- en 
installatiedelen zijn gedateerd c.q. aan veroudering onderhevig maar zijn 
duidelijk wel goed onderhouden.’     Sport en Onderwijs geven aan dat de Kreil 
voorlopig nodig blijft. Wegens de redelijke conditiescore is nieuwbouw niet per 
definitie aantrekkelijk, daarnaast wordt voor nieuwbouw bij doorgang van het 
project Lange Weeren niet dezelfde locatie geadviseerd. Mede hierom is 
gekozen voor het in standhouden van de Kreil.

Zomernota Programma 6 Verkoop aandelen Strandbad
989 30-06-

2022
VVD Blz. 37 

Vraag 1: 
Waarom zijn we in bezit gekomen van 
aandelen van het strandbad?  

Vraag 2: 
Waarom verkopen we deze nu? (zit hier 
beleid achter of is het ad hoc?)

Antwoord 1: 
De gemeente heeft de aandelen in bezit sinds 1984. De reden hiervoor is niet 
meer te achterhalen.  

Antwoord 2: 
Anno nu is het hebben van aandelen in dit (inmiddels) commerciële bedrijf 
geen kerntaak (meer) van de gemeente. Daarbij komt dat de gemeente deels 
eigenaar is van het terrein (de grond wordt verhuurd/is in erfpacht 
uitgegeven). Het risico bestaat dat sprake is van tegengestelde belangen. 
Daarom is besloten de aandelen te verkopen.

Zomernota Speerpunten totaaloverzicht
990 30-06-

2022
VVD Blz. 45 

Vraag: Antwoord: 
Het gemeentekantoor Oosthuizen staat onder het speerpunt Schoon en 
Verzorgd op pagina 51.
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Waarom staat project (verkoop en 
aanleg plein) gemeentekantoor 
Oosthuizen niet op die lijst?

Zomernota - Bijlagen - locatie Klein Oostintje
1007 04-07-

2022
GroenLinks Bijlage: blz. 49 Op pagina 49 zien we 

onder het kopje gebiedsontwikkeling 
‘locatie Klein Oostintje’ staan.  
Vraag 1: 
Naar welk project verwijst dit? Graag 
een toelichting.  

Vraag 2: 
Als dit wordt beschouwd als 
toekomstige inbreilocatie, is deze dan 
opgenomen in de inventarisatie van 
locaties waar de gemeenteraad 
binnenkort over komt te spreken?

Antwoord 1: 
Het project was een sloop/nieuwbouw project, met mogelijk een optimalisatie 
in het ruimtegebruik. Sloop was echter vanuit de Vooruitgang niet gewenst, en 
de ruimtelijke kwaliteit kon niet worden geborgd als de huidige bebouwing 
moest blijven staan. Bijbouwen was daarom geen optie.  

Antwoord 2: 
Het betrof geen inbreilocatie, zie antwoord 1.

Zomernota - Algemeen
992 01-07-

2022
Zeevangs 
Belang

Algemeen: 
Vraag 1: 
Wordt er in de zomernota voldoende 
rekening gehouden met inflatie 
verhogingen? Zo ja, met welke 
percentage rekenen we?   

Vraag 2: 

Antwoord 1: 
In de inleiding van de Zomernota is aangegeven dat er nog geen 
rekening is gehouden met inflatie. Hiervoor zijn meerdere redenen 
genoemd.   

Antwoord 2: 
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Als we vooruitkijken zijn alle plannen 
die we dit kalender jaar voor ogen 
hebben nog haalbaar o.a.  qua tijd en 
mensen?   

Vraag 3: 
Extra resultaat als gevolg van 
Zomernota €  158.680,00: kunnen we 
deze inzetten voor nieuwe initiatieven  
(bijv initiatief van BVNL) ? Misschien 
snelheid verlagende initiatieven 
dorpskernen

In de Zomernota is een overzicht opgenomen van de 'voortgang' op de 
begroting. In dit overzicht wordt met kleuren aangegeven wat de status 
is.  

Antwoord 3: 
Over geheel 2022 wordt, na de Zomernota, een positief resultaat 
verwacht. Aanvullingen op de lopende begroting kunnen o.a. via een 
Motie worden ingebracht.

Financiele stukken Waterlands Archief
980 16-06-

2022
Lijst Kras Doelstellingen 2023-2026: 

Vraag 1: 
Waarom alleen bouwarchieven en 
bouwvergunningen gedigitaliseerd?  

Vraag 2: 

Antwoord 1:  
Directe aanleiding voor het digitaliseren van de bouwvergunningen was 
het ruimtegebrek in het depot van het Waterlands Archief. Op termijn 
zou daar een ruimtetekort ontstaan. Omdat het archief met 
bouwvergunningen  veruit de meest gevraagd bron is voor onderzoek 
door bezoekers en raadpleging door gemeenten en omdat deze 
vergunningen redelijk snel en makkelijk zijn te digitaliseren is in 2018 
met de deelnemende gemeenten besloten om alleen dit archief te 
digitaliseren. Het digitaliseren van de overige archieven is een goed 
voorstel maar qua kosten niet haalbaar. Ter indicatie: de kosten voor het 
scannen (vervangen) van 1.000 meter bouwvergunningen bedragen meer 
dan € 750.000,- (dit zijn alleen de externe kosten). Het Waterlands 
Archief een depot van 5.500 meter.  
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Waarom wordt het digitale archief op 
een lokale server er niet in de cloud 
opgeslagen?

Antwoord 2:  
Dit heeft twee redenen: 1. Vanuit beveiliging van de gegevens in de 
archiefstukken (waaronder beperkt openbare stukken) is er voor gekozen 
om een scheiding te maken tussen de digitale archieven en de 
administratie van het Waterlands Archief. De digitale archieven zijn 
alleen te benaderen voor medewerkers binnen het archief. 2. Ook vanuit 
performance overwegingen wordt voor archiefstukken gewerkt op een 
lokale server. Het betreft (extreem) grote bestanden zoals scans in TIF-
formaat en filmbestanden.


